
npasH111 cpaKynTeT YH111sepJ111TeTa y 6eorpaAy 
61116n1110TeKa 
6eorpaA,29.09.2005. 

nowTosaH111 npocp. AP CTesaHe n111n111ny, 

no31,1eaM Bae Aa np1,1cycTeyjeTe neToj ceAHHI..\H 61,16n1i10Te"IKOC OA6opa 1,1 
npeAfla>KeM cneAefl1,1 AHeBHH peA: 

1. Ycsajat-be 3an111cH111Ka ca 4eTBpTe ceAH1t1L1e
2. npeAno3111 Ja npow111pet-be 6a3e Ko6COH-a HOBltlM eneKTopHCKltlM
6a3aMa noAaTaKa 111 4acon111c111Ma y eneKTpOHCKoj cpopM111
3. OpraH111Josat-be npeAaBat-ba o Ha4111Hy npaliet-ba 1..1111T111paHOCTlt1
Hay4Hlt1X paAOBa Haw111x HaCTaBHlt1Ka lt1 capaAHlt1Ka
4. npo6neM111 c Ha6asKoM Hose n111TepaTYpe:
- AOCTaBibat-be lt1Hq:>OpMa1..1111ja 61116n1110Te1..1111 0 HOBltlM y1,16eHltll..llt1Ma
- npeAnOr AeKaHa Aa 61116n1110Te4Klt1 OA60p AOHece OAnYKY O
noKnat-bat-by ABa np111MepKa Hos111x ny6n111Ka1..1111ja 61116n1110Te1..1111
- npo6neM111 Ha6asKe ny6n111Ka1..1111ja npeKo Hawe Kt-bltl>Kape
5. npo6neM111 y se3111 c pean1113a1..1111joM 1t1Aeje o cTsapat-by Aeno3lt1THor
q:>OHAa
6. Pa3HO

CeAHHl..\a fle ce OAp>KaTH y noHeAelbaK, 3. OKT06pa 2005. rOAHHe y 
npocTop1,1jaMa JleraTa npocp . .Qparawa .QeHKoe1,1fla ca no"leTKOM y 18 
'la co ea. 
MonHMO Bae Aa 36or XHTHOCTl,1 1,1 ea>KHOCTl,1 npeAflO>KeHHX TeMa CeAHHl..\l,1 
ceaKaKo np1,1cycTeyjeTe. 

c nOWTOBatbeM, 

npocp. AP JacMHHKa XacaH6eroe1,1fl, c.p. 

npeACeAHHK 61,16n1i10Te"IKOr OA6opa 



ZAP IS NIK 

sa IV sednice Biblioteckog odbora Pravnog fakulteta Univerziteta u Beogradu, 
odrfane 27. juna 2005. godine u 18 casova 

PRISUTNI: prof. dr Stevan Lilic, prof. dr Milan Paunovic, prof. dr Nebojsa Jovanovic, 
prof. dr Boris Begovic, prof. dr Jasminka Hasanbegovic, doc. dr Natasa 
Delic, dr Svetlana Mircov, Ivana Pajic. 

ODSUTAN: doc. dr Miroslav Milosevic. 
Sednici je prisustvovala Ana Jovicevic Popovic, zapisnicar. 

Posto je konstatovala da postoji kvorum za rad i odlucivanje, predsednik 
Biblioteckog odbora prof. dr Jasminka Hasanbegovic je otvorila sednicu i predlozila 
sledeci dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa Trece sednice Biblioteckog odbora
2. Saopstenja
3. Razmatranje idejne skice nove bibliotecke citaonice
4. Neophodni radovi na adaptaciji magacina i zastiti knjiznog fonda
5. Angaz.ovanje u Biblioteci lica na civilnom sluz.enju vojnog roka
6. Razno

Dnevni red je prihvacen bez primedaba i dopuna. 

Ad 1. Zapisnik s Trece sednice Biblioteckog odbora je usvojen bez primedaba, uz 
sugestiju prof. dr Milana Paunovica da Bibliotecki odbor eventualno pod tackom ramo 
razmotri i predlozi upravi fakulteta regulisanje poloz.aja i funkcionisanja Depozitamog 
fonda Ujedinjenih nacija. 

Ad 2. Upavnik Biblioteke dr Svetlana Mircov je dala dva saopstenja: 
Tri koleginice: Ivana Pajic, Vanja Eror i Ana Jovicevic Popovic su polozile 
strucni bibliotecki ispit s odlikom. To je deo realizacije programa unapredenja 
rada Biblioteke. 
U Neumu je odrz.an Medunarodni regionalni skup bibliotekara biblioteka pravnih 
fakulteta, koji su organizovali pravni fakulteti iz Splita i Mostara. Terna skupa je 
bilo prilagodavanje biblioteka Bolonjskom procesu, kao i ostvarivanje bliz.e 
saradnje medu bibliotekama u regionu. Skupu su prisustvovali, pored 
organizatora, i bibliotekari biblioteka pravnih fakulteta iz Beograda, Novog Sada, 
Nisa, Kragujevca, Zagreba, Maribora, Podgorice i Banja Luke. 

Ad 3. Idejna skica nove bibliotecke citaonice je prihvacena. Citaonica ce se renovirati 
tokom !eta i svi radovi, kao sto su postavljanje podova, razvod strujnih i mrez.nih 
prikljucaka, moraju _biti sinhronizovani. S tim u vezi, Odbor ovlascuje upravnika 
Biblioteke dr Svetlanu Mircov, prof. dr Nebojsu Jovanovica i doc. Or Natasu Oelic da 
skicu tehnickog resenja predstave Upravi fakulteta. 

Ad 4. Pitanje sanacije vlage u magacinu je za Biblioteku od prioritetnog znacaja. Upravi 
fakulteta treba predociti da je u cilju zastite postojeceg knjiznog fonda i sprecavanja 
daljeg unistavanja jednog njegovog dela potrebno da se sto je pre moguce rese pitanja 
vlage na spoljnom zidu magacina, okrenutom prema parku, zatim vlage na jednom 



unutrasnjem zidu magacina, koja se pojavljuje usled povremenih zapusenja kanalizacije u 
aneksu Fakulteta, i vlage u odeljenju kataloga. 

Ad 5. Posto se Pravni fakultet Univerziteta u Beogradu ne nalazi medu pravnim 
fakultetima pomenutim u Resenju Ministra odbrane koje sadrzi listu konktretnih 
institucija koje mogu angafovati lica na civilnom sluzenju vojnog roka, Bibliotecki odbor 
predlaze dekanu Fakulteta da inicira dopunu odnosno prosirenje te liste i omoguci 
angafovanje lica na civilnom sluzenju vojnog roka i u nasoj biblioteci, a takode moli i 
prof. dr Borisa Begovica da zajedno s prof. dr Miroljubom Labusom neformalno 
pomognu se da Ministar odbrane Davinic sto brze realizuje ovu naknadnu inicijativu. 

I 

Ad 6. Prof. dr Nebojsa Jovanovic je izneo predlog da se status Depozitamog fonda 
Ujedinjenih nacija uredi i Statutom Fakulteta. 

Sednica je zakljucena u 19,30 casova. 

U Beogradu, 27.6.2005. 

Zapisnik vodila Predsednik Biblioteckog odbora 

Ana Jovicevic Popovic prof.dr Jasminka Hasanbegovic 


